
SPRAWOZDANIE 
Z  DZIAŁALNOŚCI KOMISJI OŚWIATY I SPRAW SPOŁECZNYCH 

ZA 2022 r. 
  

W okresie sprawozdawczym Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pracowała  

w następującym składzie osobowym: 

1. Paweł Łepek – Przewodnicząca komisji 

2. Damian Ortmann -  Zastępca Przewodniczącego 

3. Szymon Duks - członek komisji 

4. Ireneusz Baumgart - członek komisji 

5. Wojciech Słupiński– członek komisji 

 

Celem nadrzędnym Komisji jest współudział w kształtowaniu lokalnej polityki 

oświatowej i zdrowotnej mającej na celu przede wszystkim poprawę jakości kształcenia  

i wychowania w szkolnych placówkach oświatowo – wychowawczych, tworzenia 

właściwych warunków nauczania i wychowania, zabezpieczenie wysoko kwalifikowanych 

kadr nauczycielskich, poprawa bazy sportowej w placówkach oświatowych oraz poprawa 

warunków zdrowotnych naszych mieszkańców. 

 

W okresie będącym przedmiotem sprawozdania Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych odbyła  13 posiedzeń i wypracowała  10 wniosków. W okresie 

sprawozdawczym odbyło się 6 posiedzeń wspólnych komisji stałych Rady Gminy. 

 

Główne zagadnienia rozpatrywane przez w/w Komisję to: 

zapoznanie się z informacją nt. realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz programu przeciwdziałania narkomanii za rok 2021. , omówiono pla-

nowe finansowe jednostek oświatowych z udziałem dyrektorów placówek, zapoznano się z 

kalendarzem imprez na rok 2022 realizowanych na terenie gminy Lubiewo i planami pro-

mocyjnymi, realizacja zadań BCKiP podczas ferii zimowych, zapoznanie się z informacją 

nt. planów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2022/23, nt. funkcjonowania służby zdro-

wia w Gminie Lubiewo, przygotowania gminy do sezonu turystycznego, oceniono stan 

przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2022/2023, w tym zapoznanie 

się ze stanem obiektów szkolnych i przedszkolnych (komisja wyjazdowa), podsumowanie 

imprez i wydarzeń kulturalnych i sportowych, analiza projektu budżetu gminy na rok 2023. 

 

Ponadto na posiedzeniach komisji wspólnej, gdzie tematyka omawianych spraw 

dotyczyła zakresu działania więcej niż jednej komisji omawiano tematy w zakresie:  

- Wypracowanie stanowiska nt. użytkowania oświetlenia na terenie Gminy Lubiewo 

- Zamiar przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego w Lubiewie poprzez 

likwidację oddziału przedszkolnego 

- Plany inwestycyjne do realizacji z budżetu gminy na rok 2023. 

- Informacja nt. skrzyżowania drogi wojewódzkiej 240 z drogą powiatową w miejscowości 

Bysław – stanowisko gminy i powiatu. 

- Projekt realizowany w szkołach „Innowacyjna edukacja w szkołach gminy Lubiewo”. 



- Zajęcie stanowiska w sprawie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych do uwzględ-

nienia w przetargu na rok 2023. 

-Zajęcie stanowiska w sprawie przejęcie działek drogowych w Bysławku po analizie ich 

obecnego stanu. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku o sprzedaż działki w Minikowie 208/10. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku o sprzedaż działki przy boisku, kortach w Lubie-

wie. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu części działki od osoby prywatnej na powiększenie 

działki drogowej w Bysławiu. 

- Sprawy bieżące – projekt budżetu na rok 2023, propozycje stawek podatkowych, wska-

zanie obszarów oszczędności, przebudowa-remont kanalizacji na ul. Witosa w Lubiewie, 

wyniki przetargów, oświetlenie uliczne, ogrzewanie świetlic, pismo Pani Dyrektor Żłobka 

dot. wypowiedzenia umowy) 

 

Na każdym posiedzeniu Komisji były omawiane sprawy bieżące, jak również 

analizowano i rozpatrywano materiały sesyjne. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: Pani Wójt, Z-ca Wójta, Skarbnik Gminy, 

Przewodnicząca RG, Wiceprzewodniczący RG, Kierownicy i Dyrektorzy jednostek 

organizacyjnych, pracownicy Urzędu Gminy w zależności od omawianych zagadnień jak i  

zaproszeni goście. 

Wypracowane wnioski podczas Komisji, przekazano po posiedzeniu do realizacji 

Przewodniczącej Rady Gminy.  

 

Kończąc niniejsze podsumowanie, pragnę podziękować wszystkim członkom 

Komisji, Przewodniczącej RG, Pani Wójt, Pani Skarbnik, pracownikom Urzędu Gminy oraz 

osobom przygotowującym materiały jak również gościom zaproszonym za współpracę. 

  

 

Przewodniczący Komisji 
/-/ Paweł Łepek 


